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SVAR PÅ INTERPELLATION FRÅN HEIDI-MARIA WALLINDER (V) OM VART TOG SJUKSKÖTERSKORNA 
VÄGEN?VART TOG SJUKSKÖTERSKORNA VÄGEN 

 
Heidi-Maria Wallinder (V) frågar i en interpellation ansvarigt regionråd: Har styret 
nåtts av information om vilka arbetsgivare dessa sjuksköterskor har nu? Har 
Region Västmanland gjort några försök att erbjuda dem andra tjänster hos oss? 
Vad gör styret för att inte fler sjuksköterskor ska lämna Köpings sjukhus? 

Svar 

Några exempel på till var sjuksköterskorna är nu är att man valt att gå till annan 
arbetsgivare så som Region Örebro eller kommunal vård. Några har gått till annan 
tjänst inom Region Västmanland andra anledningar är pension eller personliga 
skäl. 
 
Om någon inte trivs på sin arbetsplats eller vill byta arbetsuppgift försöker man 
alltid se om det är någon annan tjänst som kan vara intressant inom Region 
Västmanland. 
 
I samband med förändringar i en verksamhet uppstår alltid osäkerhet kring 
framtiden, vilket kan leda till att några väljer att lämna. Förändringar kan också 
leda till nyfikenhet och att några söker sig till sådan verksamhet. 
 
Även om det finns medarbetare som valt att lämna medicinkliniken i Köping 
under 2024, så var det fler sjuksköterskor (årsarbetare) i augusti 2024 jämfört 
med 2023. Det vill säga: det går att rekrytera sjuksköterskor till Köpings sjukhus. 
 
Ur ett politiskt perspektiv ser vi att det är viktigt att fasa ut hyrpersonal för att få 
till en stabil bemanning, men också att se till att arbetet går framåt med 
lokalförsörjningsplan för sjukhuset. Vi tror att det är viktigt att så snart som 
möjligt utforma vision och konkreta planer för den vård som ska bedrivas i 
Köping. Just för att minska på den osäkerhet som uppstått kring framtiden. 
 
 
Därmed anser jag att interpellationen är besvarad. 

 

 

Malin Gabrielsson (KD) 

Regionråd 
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